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Leto XXXVII Ravne na Koroškem, marec 2000 št. 3

PO OTVORITVI LINIJE STISKALNIC V MEHIKI:

Potrjena pravilna strateška 
usmeritev v ravenskih Strojih

10. februarja je bila v mehiškem mestu Saltillo 
slovesna otvoritev nove tovarne avtomobilskih delov, v 
kateri stojita tudi tandem linija petih stiskalnic in 
stiskalnica za razrez materiala, ki so ju izdelali v ravenskih 
Strojih. Uradnega odprtja tovarne Oxford Automotriz sta 
se udeležila tudi člana uprave STO Jurij Pratnekar in 
Miran Rebernik, ki je tudi direktor programa Stroji. Po 
vrnitvi sta strnila svoje vtise in ocenila pomen projekta.

Podjetje Oxford Automotive, ki je  mednarodno 
podjetje z več kot 20 tovarnami na vseh celinah in 
velja za prvega dobavitelja avtomobilske industrije, je 
za svojo novo tovarno v severni Mehiki v bližini 
Monte Reya stiskalnice na Ravnah naročilo konec leta 
1998. Potrebovalo jih  je namreč za izdelovanje 
zunanjih delov novega avtomobila z delovnim imenom 
delta 250, ki gaje začel proizvajati General Motors.
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Doslej tehnično najbolj zahtevna stiskalniška linija, ki sojo v celoti razvili in izdelali v STO
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To je delta 250 (oz. aztek), novi avto, ki ga je začel 
proizvajati General Motors. Dobavitelj zunanjih delov 
Oxford Automotive iz Detroita je za svojo tovarno v Mehiki 
stiskalnice naročil v Strojih.

Linija je opremljena z bočnimi izvoznimi mizami za hitro 
menjavo orodij -  čas za menjavo le-teh je krajši od treh minut.

V tovarno, za izgradnjo katere 
je bilo (od temeljev do zagona) 
potrebnih 18 mesecev, so iz Strojev 
opremo dobavljali postopoma, 
dokončno pa so jo  zmontirali 
lanskega septembra. Vrednost
stiskalnic je 8 milijonov dolarjev, 
kar predstavlja približno 10 odst. 
celotne investicije.

Na tej liniji se izdeluje 16 
zunanjih delov avtomobila. Je 
popolnoma mehanizirana,
posluževanje poteka z roboti. 
Bočne izvozne mize skrbijo za hitro 
menjavo orodja. Linija izdela od 
500 do 600 izdelkov na uro -  v tem 
trenutku je najhitrejša tandem linija, 
s katero razpolaga eden od 
dobaviteljev General Motorsa. 
Zaščitna kabina z nadtlakom v 
notranjosti zagotavlja čistočo 
(brezprašnost) izdelkov.

»Razvoj linije in njena 
integracija v celoto -  od 
zalogovnika vložnega materiala, 
pralne enote, dozirne naprave, 
stiskalnic, robotov do izhodne enote 
-  sta rezultat strokovnjakov, 
zaposlenih v STO. Podobne linije 
smo v Strojih že izdelali, ta pa je 
doslej tehnično najbolj zahtevna in 
do popolnosti mehanizirana: en
človek poslužuje celotno linijo! 
Tudi rok za izdelavo je bil zelo 
kratek, zato so bili za njegovo 
izpolnitev potrebni veliki napori 
vseh sodelujočih v projektu.

V pogovorih je vodstvo 
podjetja Oxford izrazilo 
pripravljenost za nadaljnje 
sodelovanje s STO: naročilo za 
izdelavo podobne linije v tovarni v 
Saltillu naj bi dobili do junija 
(obratovati naj bi začela sredi leta 
2001), prav tako pa imamo 
zagotovljena naročila stiskalnic za 
koncemove tovarne v Franciji in 
Nemčiji. Naša blagovna znamka 
Ravne se vse bolj uveljavlja (tudi 
naše izdelke prepoznavno 
opremimo z njo), naročila pa 
potrjujejo pravilnost strateških 
usmeritev v Strojih. Orientirali smo 
se na izdelavo tandem linij 
stiskalnic in med kupci poiskali t. i. 
prve dobavitelje. Pot je prava, saj se 
kupci k nam že vračajo,« sta 
sklenila poročilo Miran Rebernik in 
Jurij Pratnekar.

A. Č., foto: M. R. in J. P.
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Predstavniki dobaviteljev (njihova imena so bila izpisana 
na panoju, na katerem Jurij Pratnekar kaže na ime Ravne) 
so bili deležni prijaznega sprejema, ravenskim Strojem pa 
so bile namenjene zelo pohvalne besede.
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intervju z glavnim poslovodjem Petrom Prikeržnikom

METAL
USPEŠNO
IZPOLNJUJE
SANACIJSKI
PROGRAM

Gospod direktor, kako ocenjujete 
poslovanje Metala v lanskem letu?

Izpolnili smo vse zastavljene cilje iz sanacijskega 
programa, naš letošnji plan pa tudi predvideva, naj bi 
dosegli boljše rezultate, kot jih  za leto 2000 postavlja 
sanacijski program.

Po njem naj bi lani ustvarili 70 milijonov SIT 
dobička iz poslovanja, a smo ga dosegli skoraj 400 
milijonov SIT. Po sanacijskem programu naj bi ta 
dobiček letos znašal 420 milijonov SIT, mi pa ga 
načrtujemo v višini 735 milijonov SIT. Sledimo torej 
sanacijskemu programu in si prizadevamo za dobre 
rezultate.

Lani smo -  z izjemo novembra in decembra -  v 
poslovnem delu mesečnih bilanc bili pozitivni. V drugi 
polovici leta pa smo se borili s pomanjkanjem naročil. 
V ju liju  smo tako imeli le za 7.700 ton naročil.

Lani smo ustvarili 46 milijonov SIT čistega 
dobička, kar kaže na to, da so naši finančni stroški 
precej veliki. Kratkoročno smo močno zadolženi, in 
sicer za 4,5 milijarde SIT, odprodali pa smo tudi 
terjatve v višini 1,7 milijarde SIT.

V primerjavi z lani recesija za zdaj ne 
grozi. Kaj to pomeni za letošnjo 
količinsko proizvodnjo?

Lani nismo dosegli planiranih količin. Proizvodnja 
je bila manjša za 20 odst. Predvidevali smo 67.000 ton 
proizvodnje, uresničili pa le (skupaj s storitvami) 
54.000 ton. Glede na spremembe na trgih smo za letos 
planirali nekoliko večjo proizvodnjo, to je  60.000 ton,

kar pa pomeni tudi nekaj več kot 10-odstotno 
povečanje prodaje. Danes imamo skoraj za 15.000 ton 
naročil, vendar pa se letos ubadamo z drugačnimi 
težavami: ne dosegamo zastavljene prodajne cene. 
Lani smo namreč zaradi majhnega povpraševanja 
delno znižali prodajne cene. Poleg tega tudi nismo 
pričakovali tolikšnega povečanja cen električne 
energije, zemeljskega plina in starega železa; januarja 
se je cena dela povečala za 2,4 odst., hkrati pa se na 
ravni Slovenskih železarn dogovarjamo še o korekciji 
plačnega sistema, kar bo spet podražilo delovno silo, 
zaradi januarske inflacije lahko spet pričakujemo 
popravek plač ... V tem trenutku si skupaj z vodstvom 
koncerna prizadevamo, da bi nam Vlada RS priznala 
nižjo ceno električne energije; takšno, kot smo jo  imeli 
v lanskem drugem polletju oziroma jo  imata že 
Tovarna dušika Ruše in Talum Kidričevo. To pa je  5,5 
pfeniga za kilovatno uro električne energije.

Glede na povečanje stroškov bomo sproti 
prilagajali tudi naše prodajne cene. V komerciali že 
vodijo akcijo korekcije cen pri vseh naših kupcih. 
Čeprav nekateri že najavljajo stornacije naročil, 
moramo dvig nabavnih cen za staro železo, ferolegure 
itd. vključiti v prodajno ceno. Žal smo še najmanj 
konkurenčni pri nizko legiranih jeklih, kjer pa so tudi 
količine večje. Če tu ne bomo pokrili stroškov, bo 
celoten rezultat kaj hitro negativen.

Vsaj delna rešitev tega problema se 
verjetno skriva v marketinških potezah?

Ugotavljamo, da bomo morali v komercialo -  tako 
v kadre kot v opremo -  vložiti še več sredstev.
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Zdaj si urejamo status pooblaščenega uvoznika, s 
čimer naj bi zmanjšali stroške in skrajšali čas, ko 
blago leži v carinskih skladiščih ali pri špediterju. Ker 
nova zakonodaja vlogo carinske službe močno 
spreminja, želimo storiti vse, da postopke čim bolj 
poenostavimo in pospešimo.

Naša komerciala išče nove kanale za distribucijo, 
vedno več imamo svojih agentov, vse bolj prodajamo 
končnim potrošnikom ... Na teh nalogah bo prodaja 
delala tudi v prihodnje, seveda pa se rezultati pokažejo 
šele čez leto ali dve.

Naš ciljn i trg še naprej ostajata EU in ZDA, vse 
bolj pa tudi Bližnji in Daljni vzhod.

Načrtujemo, da bomo prodali vedno več orodnih, 
hitroreznih in specialnih jekel -  struktura proizvodnje 
in prodaje se zadnja leta povečuje v korist le-teh. 
Vendar pa je  bila lani proizvodnja nižja; zaradi krize 
smo namreč izdelali za okoli 5.000 ton manj orodnih 
jekel, kot pa smo predvideli. Letos načrtujemo, da 
bodo orodna in specialna jekla obsegala 63 odst. vseh 
naših prodanih jekel.

Kolikšna je za Metal nevarnost uvedbe 
protidampinškega postopka, kakršnega 
je lani doživel Acroni?

Menim, da vsaj za zdaj te nevarnosti ni. Res pa je, 
da se na določenih trgih že približujemo »nevarnemu« 
deležu nekaterih vrst jekla. Takoj ko ima podjetje 
triodstotni tržni delež, lahko drugi proizvajalci 
zahtevajo uvedbo postopka, če ugotovijo odstopanja 
glede na domače cene in stroške proizvodnje. 
Največji tržni delež dosegamo pri orodnem jeklu v 
ZDA, vendar ocenjujem, da zaradi ukinjanja uvoznih 
carin za vzhodne države (kamor prištevajo tudi 
Slovenijo) omenjene nevarnosti ni. Po načrtih naj bi 
letos na ameriški trg izvozili še več kot lani.

Kako poteka montaža kovaške 
stiskalnice?

Investicijo smo začeli že lani. Montaža naj bi bila 
končana 15. aprila, potem sledi trimesečni zagonski 
rok. Računamo, da bodo strokovnjaki STO, IGEM in 
Metala delo opravili po načrtu.

Doslej je Metal plačal že 90 odst. računa za 
stiskalnico. Žal pa sredstev v višini 500 milijonov SIT, 
po sanacijskem programu predvidenih za 
dokapitalizacijo, še nismo dobili. Stiskalnico smo tako 
financirali iz tekočih likvidnostnih sredstev, kar 
zmanjšuje našo zmožnost plačevanja drugim 
dobaviteljem, zato smo se tudi kratkoročno 
zadolževali in odprodajah terjatve, a povečevali 
stroške.

Čeprav smo sprva za letos načrtovali za 16,9 
milijona DEM naložb, je nadzorni svet SŽ sklenil, da 
je njihova vrednost lahko le v višini predvidenih 
sredstev za amortizacijo. Ta pa za leto 2000 znašajo 
8,4 milijona DEM. K njim bomo delno prišteli tudi 
denar za dokapitalizacijo, če ga bomo dobili. Tako

bomo morali za letošnje velike projekte, to je za 
dokončanje kovaške stiskalnice in posodobitev 
valjarske proge, poiskati dolgoročnejše vire ali pa tudi 
pridobiti kredite pri dobaviteljih opreme.

Ob tem pa ne smemo pozabiti na manjša vlaganja, 
ki zahtevajo manj denarja oziroma se le-ta hitreje 
povrne. Mislim tudi na posodobitev naprave EPŽ, k ije  
od vseh agregatov lani edina presegla planirane 
količinske parametre.

Za specifične porabe materialov ugotavljamo, da 
so bile nekatere nad, druge pa pod planom. V 
negativnem smislu izstopa poraba grafitnih elektrod, 
ki zahteva analizo in morebitne ukrepe. Tudi porabe 
plina, pare in električne energije v nekaterih obratih še 
nimamo popolnoma pod kontrolo.

Železarske družbe se pospešeno 
pripravljajo na pridobitev t. i. ekološkega 
certifikata. Kako blizu mu je Metal?

V tem trenutku se pripravljamo na spremembo 
certifikata po standardu ISO 9001, hkrati pa želimo 
pridobiti tudi certifikat ravnanja z okoljem. Po 
projektu naj bi certifikat ISO 14001 pridobili konec 
letošnjega leta.

Nekateri ekološki projekti bodo predvidoma 
financirani delno tudi iz sredstev Phare. Potekajo pa že 
nekatere meritve, pripravljajo se ekološki projekti, 
začeli so se pogovori o izvedbi posameznih projektov 
(v zaključni fazi je sanacija hrupa na odpraševalni 
napravi)...

Vedno znova se v poslovnem svetu 
potrjuje, da so kadri ključni za uspeh 
podjetja. Kakšno vlogo jim pripisujete v 
Metalu?

Lani se je zaradi upokojevanja in odhodov število 
zaposlenih v primerjavi s preteklimi leti še 
zmanjševalo. Zdaj nas je  1.119. Po naših 
predvidevanjih se bo število zaposlenih zmanjševalo 
tudi v prihodnje, vendar naj ne bi bilo to tako boleče 
kot v preteklosti. Če bo država pomagala pri 
reševanju položaja trajnih presežkov in invalidov, se 
bo letos in prihodnje leto njihovo število zmanjšalo. 
Ocenjujemo, da naj bi nas leta 2004-5 bilo okrog 980 
zaposlenih. Ta številka pa je v nasprotju s predlogom 
Phare, ki je glede tehničnih parametrov sicer usklajen 
z našimi vizijami, a predlaga bistveno manjše število 
zaposlenih. Mogoče gleda na to problematiko tudi z 
vidika naše konkurence.

V Metalu se zavedamo, da brez ustreznih kadrov v 
tehnološki bitki ne moremo obstati, zato namenjamo 
posebno skrb usposabljanju zaposlenih in 
štipendiranju bodočih sodelavcev. Pridružili smo se 
akciji za pridobitev štipendistov med študenti 
metalurgije -  upamo, da bo letos dovolj interesentov 
za letnik. B ili smo tudi pobudniki akcije za 
izobraževanje topilcev v strojno-kovinarski šoli, za
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katere bomo morali najti ustrezna delovna mesta. 
Vseskozi smo pod pritiskom, da bi morali z manjšim 
številom zaposlenih narediti več. Ponekod predstavlja 
zamenjava ali nadomestitev delavca že velik problem. 
Zlasti se to pozna na področju vzdrževanja osnovnih 
sredstev. Če pa bomo dosegli postavljene cilje ali pa 
jih  celo presegli, lahko računamo tudi na razširitev 
proizvodnje in s tem povečanje števila zaposlenih. 
Pogoj je  seveda pozitiven, dober rezultat.

Posebno pozornost pa v podjetju posvečamo 
informiranju zaposlenih. Konec prejšnjega meseca 
smo tako vse vodilne delavce obvestili o poslovnih 
rezultatih in letošnjih načrtih oziroma o viziji do leta 
2005. Doseči skušamo, da za izpolnjevanje ciljev 
angažiramo slehernega zaposlenega. V vodstvu nas 
tudi zanima, kakšna so njihova razmišljanja, zato letno 
izvedemo anketo med naključno izbranimi.

Vse bolj aktualno postaja tudi 
prestrukturiranje oz. privatizacija. Kaj 
lahko poveste o tem?

V tem trenutku naj bi t. i. jedrne družbe še ostale v 
okviru Slovenskih železarn. Koncern naj bi se otresel

teže »mrtvih« družb, aktivne družbe pa vseh bremen iz 
preteklosti.

Kljub temu da smo lani obveznosti Jekla v veliki 
meri prenesli iz Metala, ga še vedno bremeni dolg 
okrog milijarde SIT. Če bi ga morali takoj odplačati, 
bi se lahko pojavili veliki problemi. Gre za plačilo 
obresti za račune Slovenskih železnic, za plačilo 
prispevkov in za obresti zanje. Imeli pa smo tudi še 
dodatne stroške za njihove presežne delavce.

Kar zadeva privatizacijo, ne iščemo enega kupca z 
večinskim deležem, temveč več manjših, ob katerih bi 
imel tudi Metal določeno možnost oblikovanja 
poslovnih odločitev.

Zanimanje obstaja, potencialne interesente bomo 
povabili k bodočim naložbam, k sovlaganju v 
posodobitev našega proizvodnega parka.

Predvidevamo, da bo pritisk Ministrstva za 
gospodarske dejavnosti za pospešitev privatizacije iz 
meseca v mesec večji, če pa ne bomo dosegali dobrih 
poslovnih rezultatov, pa bo še toliko močnejši.

Gospod Prikeržnik, zahvaljujem se 
vam za izčrpne odgovore.

Andreja Čibron-Kodrin

PARKIRIŠČE BLIŽJE DELOVNEGA MESTA

Ker bodo pomladi onstran ceste pri A M D  začeli graditi nakupovalni center, zaposleni v železarskih 
družbah tam ne bodo mogli več parkirati svojih jek len ih  konjičkov. Nadomestno parkirišče je  nastalo 
na prostoru med proizvodnima halama Opreme in Nožev. Zaenkrat meri 35 x 86 m, nanj pa je  od 
lanskega decembra mogoče postaviti 180 avtomobilov.

A.Č.
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NOVO O PRIVATIZACIJI
SLOVENSKIH ŽELEZARN

Na podlagi Zakona o privatizaciji Slovcnskili 
železarn, d. d. (Ur. list RS, št. 13/98), ki je začel 
veljati 21. 2. 1998, poteka program privatizacije 
Slovenskih železarn, d. d. in posameznih družb v 
poslovnem sistemu v okviru več načinov 
privatizacije.

RAZDELITEV 
DELNIC NOTRANJIM 
UPRAVIČENCEM

Po zakonski definiciji so notranji upravičenci 
zaposleni, bivši zaposleni in upokojeni delavci iz 
katerekoli družbe v poslovnem sistemu Slovenske 
železarne, ki so bili v delovnem razmerju kadarkoli po 
15. 3. 1991 pa do dneva uveljavitve zakona, to je do 
21.2. 1998. Upravičenci so vpisali delnice Slovenskih 
železarn, d. d. v zameno za lastniške certifikate in za 
potrdila iz naslova premalo izplačanih plač. Pri 
izračunavanju in izdaji potrdil so bile smiselno 
uporabljene določbe Uredbe o izdajanju in 
upoštevanju potrdil na podlagi neizplačanega dela neto 
osnovnih plač (Ur. list RS, št. 59/93). Na tak način naj 
bi upravičenci dobili največ do 20 % osnovnega 
kapitala Slovenskih železarn, d. d. Razdelitev delnic v 
zameno za lastniške certifikate je bila opravljena po 
nominalni vrednosti delnic Slovenskih železarn, d. d. v 
višini 100.000,00 SIT za delnico. Prav tako so se po 
enaki ceni konvertirale terjatve upravičencev iz 
naslova premalo izplačanih plač za delnice.

Interna razdelitev delnic Slovenskih železarn, d. d. 
je zajela 16.034 notranjih upravičencev. Od tega je 
13.752 notranjih upravičencev zamenjalo svoje 
terjatve za neizplačane plače ter svoje lastniške 
certifikate za delnice Slovenskih železarn, d. d. in le-te 
vložilo v eno ali več družb pooblaščenk. To pomeni, 
da je  interna razdelitev delnic notranjim 
upravičencem, ki jo  predvideva Zakon o privatizaciji 
Slovenskih železarn, d. d., uspela v celoti.

PRENOS DELNIC NA SRD
Zakon je predvidel tudi, da Republika Slovenija 

prenese na Slovensko razvojno družbo delnice v višini 
20 % osnovnega kapitala Slovenskih železarn, d. d. z 
namenom kasnejše prodaje PID-om.

Pogodba o prenosu delnic Slovenskih železarn, d. d. 
na Slovensko razvojno družbo, d. d. med Republiko

Slovenijo, Ministrstvom za gospodarske dejavnosti in 
Slovensko razvojno družbo je  bila podpisana 13. 11. 
1998 in na tej podlagi so bile izdane začasnice za 
85.600 delnic.

DOKAPITALIZACIJA
Skupščina družbe Slovenske železarne, d. d. je na 

5. seji 23. 12. 1999 sprejela naslednje sklepe:
•  o povečanju osnovnega kapitala družbe s

stvarnim vložkom Republike Slovenije v obliki
konverzije terjatev za 1.500.000.000,00 SIT,

o povečanju osnovnega kapitala družbe z
denarnim vložkom Republike Slovenije za
1.500.000.000.00 SIT,

•  o povečanju osnovnega kapitala družbe s
stvarnim vložkom Republike Slovenije v obliki
konverzije terjatev za 768.500.000,00 SIT.

Višina osnovnega kapitala družbe se je tako 
povečala z 59.020.300.000,00 SIT na
62.788.800.000.00 SIT, lastniška struktura pa je 
zdaj naslednja:

Delničar Število
delnic

Struktura 
v %

Republika Slovenija 442.981 70,5510
Eles 61.658 9,8199
SRD 85.600 13,6330
Družbe pooblaščenke
D. P. R. d. d. Ravne 16.667 2,6544
D. P. Lameta, d. d. Jesenice 11.218 1,7866
Železar Štore D. P. 9.694 1,5439

Kovintrade Celje 30 0,0048
Merkur Kranj 10 0,0016
Rotomatika Idrija 10 0,0016
Kovinotehna Celje 10 0,0016
Unior Zreče 10 0,0016
Skupaj 627.888 100,00

PRODAJA ODVISNIH DRUŽB
PO G AJANJA O PRODAJI 
AR M A TU R M UTA V KO NČ NI FAZI

Za nakup Armatur so se na začetku potegovali 
Krombach Gmbh iz Nemčije, Impakta d. d., Ljubljana 
in Resonator iz Madžarske. V zadnji fazi pogajanja
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V proizvodni hali Armatur

potekajo le še s Krombachom, ki je  že 20 let kupec 
izdelkov Armatur, kar je vsekakor imelo vpliv na končni 
izbor. Pogajanja in usklajevanje sta v zaključni fazi.

KM ALU ZN ANA O D LO Č ITEV O 
PRO DAJI SŽ TIO  PNEVM ATIKA

Javna objava namere Slovenskih železarn, d. d. o 
prodaji družbe SŽ TIO Pnevmatika d. o. o., Lesce in 
poziv k zbiranju ponudb na podlagi ponudbenega 
memoranduma sta bila priobčena v Uradnem listu RS, 
št. 73-74, in sicer 10. 9. 1999. Z edinim ponudnikom, 
družbo CMC System, d. o. o. in posamezniki, so 
pogajanja v zaključni fazi, odločitev komisije pa je v 
presoji Vlade RS, ki naj bi jo  dokončno potrdila.

IRLE DEUZ GmbH iz
Nemčije in ponudbo 
skupine sedanjih ter 
bivših vodilnih in 
vodstvenih delavcev na 
čelu s sedanjim 
direktorjem Valjev Štore 
Ivanom Štrlekarjem, ki so 
ustanovitelji družbe 
VALJI GROUP, d. o. o. 
Na končni izbor 
najboljšega ponudnika, ki 
ga je  potrdil tudi 
nadzorni svet Slovenskih 
železarn, d. d., so vplivali 
predvsem boljši pogoji 
glede višine kupnine in 
zagotovila glede
ohranjanja delovnih mest. 
Kupec se je  namreč 
zavezal, da bo prevzel 
vse delavce, v naslednjih 
treh letih pa zagotavljal 
najmanj 180 delovnih 

mest. Pogodba o prodaji deleža je  sicer že stopila v 
veljavo, vendar pa bo formalni prenos deleža 
opravljen v začetku maja 2000, ko naj bi kupec v 
celoti poravnal obveznosti.

Družba SŽ Valji Štore, d. o. o. je  proizvajalec 
različnih valjev in odlitkov iz sive in nodularne litine 
ter visoko kvalitetnih centrifugalno litih valjev za 
področje metalurgije, avtomobilske industrije, 
strojegradnje, kovinskopredelovalne industrije in 
servisne dejavnosti. Družba je  v prvi vrsti 
specializirana za litje valjev, obdelovalne teže do 25 
ton in premera 1300 m ter celotne dolžine 8000 mm.

(Vir: Služba za odnose z javnostjo, Slovenske 
železarne, d. d.)

D R UŽB A SŽ VALJI ŠTO RE  
ŽE IMA N O VEG A LASTNIKA

Vlada RS je na 147. seji v februarju potrdila 
izbor najboljšega ponudnika za nakup 80- 
odstotnega poslovnega deleža družbe SŽ Valji 
Štore, d. o. o. Tako bo, ob določenih pogojih, 
večinski lastnik družbe postalo podjetje Valji 
Group, d. o. o., ki so ga ustanovili sedanji in bivši 
vodilni ter vodstveni delavci družbe SŽ Valji.

Slovenske železarne, d. d. so kot 100-odstotni 
kapitalski lastnik družbe Valji Štore v skladu z 
Zakonom o privatizaciji Slovenskih železarn in s 
programom privatizacije Slovenskih železarn, d. d. in 
posameznih družb v poslovnem sistemu v letu 1998 
objavile javno namero o prodaji 80-odstotnega 
poslovnega deleža družbe in priobčile začetek zbiranja 
ponudb.

V ožji izbor je komisija za pregled ponudb in izbor 
najboljšega ponudnika uvrstila ponudbo podjetja

INTERVENCIJE
PGE GASILSKEGA ZAVODA 
RAVNE V FEBRUARJU

10. 2. 2000 ob 14.30 je  reka Meža pod most 
naplavila sod z odpadnim oljem. Sod so s pomočjo 
avtolestve iz vode dvignili poklicni gasilci IV. izmene.

Za družbe je  bilo opravljenih 7 prevozov z 
reševalnim vozilom, 5 zaradi poškodb in 2 zaradi 
nenadnih obolenj. Enota je  posredovala tudi 12. 2. 
2000 ob 11.55, ko je z avtolestvijo reševala občana, ki 
je padel po strmem kamnitem obrežju reke Meže.

Gasilski zavod Ravne 
v. d. direktor: 

Branko Čas, univ. dipl. inž.
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Oskrba z energijo v januarju

Proizvodnja surovega jekla se je vjanuarju (11.767 t) povečala 
glede na december 1999 (8.448 t) za 39,3 %. V primeijavi s 
proizvodnjo surovega jekla v januarju 1999 (9.6471) pa je bila večja 
za slabih 22 %. Skupna proizvodnja v januarju 2000 je bila 18.7571 
in seje glede na december 1999 (14.301 t) povečala za 31,2 %. V 
primerjavi s skupno proizvodnjo vjanuarju 1999 (15.5671) pa je bila 
višja za 20,5%.

Analiza proizvodnje in distribucije energentov za januar 2000 
kaže glede na povečano proizvodnjo surovega jekla in večjo skupno 
proizvodnjo istočasno rast proizvodnje in distribucije energentov.

V januarju je bila distribucija električne energije 13.513 MWh in 
je za slabih 30 % višja kot januarja lani (10.642 M Wh).

Distribucija zemeljskega plina je bila v januarju višja od 
planirane za 12 %. Glede na lanski januar (4.411.561 Sm3) je večja 
za 28,7%.

Napovedani dnevni odjem zemeljskega plina za leto 2000 je

Pregled porabe argona 
za leta 1998, 99 in 2000

končnih hladilnikih kompresorjev ter z ohlajanjem zraka v 
cevovodih in tlačnih posodah -  rezervoarjih. Na vseh lokalno 
najnižjih mestih je zato bilo treba iz sistema odvajati kondenzat. 
Običajno smo se srečevali s povečanim pojavom kondenzata 
tam, kjer cevovodi potekajo zunaj zgradb in je  tam zrak 
izpostavljen nižjim temperaturam. Kakovost komprimiranega 
zraka, ki smo ga do takrat distribuirali v omrežje do porabnikov, 
je po razvrstitvi ISO DIS 85731 v kvalitetnem razredu 7, z 
vsebnostjo vlage tudi do 30 mg/m3 oziroma točko rosišča okrog 
+30°C.

Za zagotovitev normalnih pogojev obratovanja predvsem v 
zimskem času (preprečitev prekinitve dobave komprimiranega 
zraka do porabnikov zaradi zamrzovanja kondenzata v 
cevovodih) je treba komprimiran zrak sušiti vsaj do točke rosišča 
+3°C (vsebnost vlage okrog 5 mg/m3), kar ga glede vsebnosti 
vlage po standardu 1SO/D1S 85731 uvršča v kvalitetni razred 4. 
Zaradi tega se bo seveda povečala specifična poraba električne 
energije za proizvodnjo tega energenta za približno 7 % , to pa 
bo vplivalo na povečanje cene komprimiranega zraka.

Pregled porabe kisika 
za leto 1999 in 2000
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glede na planiran obseg proizvodnje 195.000 Sm3/dan. V januarju 
smo zaradi zniževanja stroškov in da ne bi presegli odjema 
napovedanih dnevnih količin 7-krat uporabili nadomestno gorivo 
UNP za zniževanje dnevnega koničnega odjema v tehnologiji in 18- 
krat lahko kurilno olje za zniževanje dnevnega koničnega odjema v 
kotlarni. Tako smo zaradi tega porabili 24.530 kg UNP in 297.889 1 
lahkega kurilnega olja

Poraba toplotne energije za centralno ogrevanje za januar 2000je 
znašala 5.941 MWh in je za 27 % višja kot januaija 1999 (4.676 
M Wh). Glede na prejšnji mesec (5.285 M Wli) se je povečala za 12,4 %

Proizvodnja pare (1.903 t) se je v primeijavi s prejšnjim 
mesecem (1.5411) povečala za 23,5 %, glede na lanski januar (1.515 
t) pa je večja za 25,6 %. Proizvodnja sanitarne tople vode vjanuarju 
pa je bila 6.063 m3 in je bila višja kot v decembru 1999 
(5.064 m3), in sicer za 19,7 %, glede na januar 1999 (7.134 m3) pa je 
nižja za 15%

Distribucija hladilne vode v tem mesecu (398.801 m3) je v 
primeijavi z lanskim decembrom (421.337 m3) nižja za 5,3 %, glede 
na januar (383.868 m3) pa je kljub 3,8 % povečani distribuciji v 
pričakovanem obsegu rabe tega energenta Distribucija pitne vode je 
v januarju (61.233 m3) višja za 5,6 % v primerjavi s prejšnjim 
mesecem (57.998 m3). Glede na lanski januar (61.543m3) je za 0,5 % 
nižja, v primerjavi s povprečno mesečno distribucijo v letu 1999 
(63.530 m3) pa je nižja za 3,8 %.

Proizvodnja komprimiranega zraka je bila vjanuarju 5.333.126 
m3 in je glede na prejšnji mesec (5.164.965 m3) višja za 3,3 %, glede 
na lanski januar (5.145.023 m3) pa je višja za 3,7 %. Je povsem v 
skladu s pričakovanji kljub večji mesečni proizvodnji surovega jekla 
in večji skupni proizvodnji, saj bo po ocenah poraba tega energenta v 
letu 2000 zn okrog 5 % nižja glede na prejšnje leto predvsem zaradi 
izboljšanja kakovosti komprimiranega zraka s sušilniki, ki smo jih 
pričeli vgrajevati v sistem v drugi polovici januaija Vlago iz 
komprimiranega zraka smo do takrat odstranjevali s kondenzacijo v
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Pričakujemo, da se bodo cevovodi za komprimiran zrak postopoma 
osušili in da bodo porabniki najkasneje do konca marca na 
vseh odsekih omrežja oskrbovani s kakovostnejšim zrakom. 
Prvi rezultati spremljanja kvalitete komprimiranega zraka v 
cevovodih konec januarja pa že nakazujejo trend bistvenega 
izboljšanja kvalitete tega energenta.

Proizvodnja in distribucija tehničnih atmosferskih plinov, 
kisika, dušika in argona je bila v januarju bistveno večja v 
primerjavi z. decembrom, vendar je  povsem v sorazmerju glede 
na povečan obseg proizvodnje surovega jekla in skupne 
proizvodnje. Proizvodnja kisika je  bila v januarju rekordno 
visoka (372.371 kg), saj lanska mesečna proizvodnja ni 
presegla vrednosti 325.000 kg. Prav tako je to značilno za 
distribucijo argona (20.649 kg), ki je  glede na lanski januar 
(22.490 kg) za 9,2 % nižja. V primerjavi s povprečno mesečno 
distribucijo lani (16.006 kg) pa je višja kar za 29 %.

V januarju je  bila oskrba z energenti dobra, težave so se 
zaradi nizkih zunanjih temperatur pojavljale pri posameznih 
porabnikih zaradi zamrznitve pitne in hladilne vode. Največja 
okvara seje pojavila zaradi loma ventila v jašku hladilne vode 
pri kovačnici, zato je bilo treba med sanacijo okvare prekinili 
oskrbo s hladilno vodo vsem porabnikom na vzhodnem delu 
železarne. Veliko težav in kar nekaj zastojev v proizvodnih 
obratih pa se je pojavilo tudi zaradi zamrznitve kondenzata v 
cevovodih za komprimiran zrak, saj je  s tem bila za kratek čas 
(od I pa tudi do 4 ure) zmanjšana ali celo popolnoma 
prekinjena dobava komprimiranega zraka. Opisano izboljšanje 
kakovosti komprimiranega zraka bo tudi preprečilo nastanek 
takšnih razmer v prihodnjih zimah.

Tehnični vodja Energetike Ravne: 
Anton Vučko
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KULTURNA KRONIKA 
ZA FEBRUAR

• Znani koroški fotograf Tomo Jeseničnik, ki zdaj živi v 
Slovenj Gradcu, je od 2. 2. do 3. 3. v upravni stavbi 
Okrajnega glavarstva v Velikovcu na ogled postavil svojo 
razstavo umetniških fotografij. Soorganizator tega dogodka 
je bil Koroški muzej Ravne; njegova direktorica mag. Karla 
Oder je na otvoritvi spregovorila o obmejnem kulturnem 
sodelovanju, navzoč pa je bil tudi generalni konzul RS Jože 
Jeraj.

• Ob slovenskem kulturnem prazniku so v Koroški 
osrednji knjižnici pripravili koncert študentov Akademije za 
glasbo ter razstavo Prešernova nagrajenca: Prežihov Voranc 
(1950) in Svetlana Makarovič (2000). Razstava je bila 
postavljena cel mesec, koncert pa je bil 4. 2. Nastopili so: 
Milanka Črešnik (klavir), Anja Skalar (violina) in Martin 
Sikur (violončelo).

• Pod okriljem Občine Ravne na Koroškem in KD 
Prežihov Voranc je 7. 2. v Kulturnem domu potekala 
osrednja občinska prireditev ob 8. februarju z naslovom Za 
zvestobo Prešernu, Prežihu v spomin. Scenarij prireditve je 
pripravila Silva Sešel, prof., nastopili pa so: Koroški oktet 
(zborovodkinja Tanja Krivec); kantavtor Milan Kamnik; 
recitator Stanko Amšek; slavnostna govornica Ivana 
Klančnik, županja; učenci OŠ Prežihovega Voranca 
(mentorica Bojana Verdinek, prof.) in citrarka Tina Pandev.

• 4. koncert s sporeda glasbenega abonmaja je bil 19. 
2. v Glasbenem domu Ravne. Nastopil je Pihalni kvintet 
mariborske filharmonije: Alenka Goršič (flavta), Dušan 
Kmjak (oboa), Srečko Kovačič (klarinet), Ivan Babik (rog) 
in Veselin Atanassov (fagot).

• Prežihovi dnevi 2000 v organizaciji Koroške 
osrednje knjižnice Ravne so potekali v treh delih (in v treh 
dneh).

Nataša Prestor je razstavo svoje male figuralne 
keramike v Likovnem salonu poimenovala Motivi s 
Koroške. Otvoritev je bila 14. 2., na njej pa so nastopili 
recitatorji Tanja Skralovnik, Tomi Simetinger in Aleš Kus 
(prebrali so parodijo po motivih Vorančevih Solzic) in 
kantavtor Milan Kamnik s priredbami Prežihovih besedil. 
Razstava je bila odprta do 6.3.

Osrednja prireditev ob petdesetletnici smrti 
Prežihovega Voranca je bila 18. 2. Po nagovorih ravenske 
županje Ivane Klančnik, državne sekretarke Ministrstva za

kulturo Majde Širca in predstavnika Društva slovenskih 
pisateljev Cirila Zlobca se je začel strokovni del srečanja, 
poimenovan Ustvarjalnost bratov Kuhar.

Zvrstili so se naslednji predavatelji: dr. Jože Pogačnik 
(Književna tradicija in Prežih), dr. Zinka Zorko (Stilna 
vrednost dialektizmov v Prežihovi prozi), dr. Mirko 
Križman (Literarni izraz odnosa do zemlje s socialnimi in 
čustvenimi gibali pri Cankarju in Prežihu), Janez Mrdavšič, 
prof. (Dr. Alojz Kuhar: skica za oris njegovega življenja in 
dela) ter Miroslav Osojnik (Utrinki iz uredniškega in 
novinarskega dela Avgusta Kuharja; Kroki o Ivanu 
Kuharju).

Že omenjeni dijaki so tokrat brali odlomke o naravi, kijih 
je iz Prežihovih del izbral njihov mentor Miran Kodrin, prof

O koroški literaturi so 22. 2. predavali: Andrej Makuc, 
prof. (Koroška književnost je ena ali sta dve?), dr. Iztok 
Saksida (Igrivi svet Leopolda in Primoža Suhodolčana), Tone 
Turičnik, prof. (Meškov literarni portret) in Miran Kodrin, 
prof. (V pajčevini spomina -  o poeziji Hermana Vogla).

Za glasbene trenutke sta poskrbela kitarista Tomaž 
Apohal in Andrej Ofak.

(Več o Prežihovih dnevih 2000 bo v Koroškem 
fužinarju.)

• Tradicionalna prireditev Od Pliberka do Traberka se 
je letos začela 26. 2. -  v Glasbenem domu na Ravnali so 
nastopili: MoPZ Stanko Rek Dravograd, MoPZ DU 
Prevalje, Vidrška dekleta in MoPZ Šempetrski pavri Otiški 
vrh.

A. Č.

Nataša Prestor, "Jirs in Bavh" (poslikana 
keramika)

DRUŽIASKA VfTOPAlCA ZA
OG16D AIAKCTE VIA KOV

VELJA ZA VSE ČLANE DRUŽINE, NE GLEDE NA ŠTEVILO. 
NE VELJA ZA ORGANIZIRANE SKUPINE.
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Š P O R T
O D B O JK A

Kljub obetavnim napovedim se 
ravenskim odbojkarjem v letošnjem 
prvenstvu 1. DOL ni uspelo uvrstiti na 
eno od prvih štirih mest, kar bi jim 
omogočilo ugodnejši štartni položaj v 
končnici prvenstva. Po dokaj bledih 
predstavah v drugem delu prvenstva in 
porazih proti Salonitu na Ravnah z 1:3 
ter proti Bledu s 3:2 in Stavbarju iz 
Maribora v gosteh s 3:1 so osvojili 
šele 5. mesto v ligi in se v play - oflu 
najprej pomerili s četrtouvrščenimi 
odbojkarji Bleda.

Mladinci Fužinaija so se tudi letos 
uvrstili v finalno ligo četverice, kjer 
nastopajo še ekipe Bleda, Žužemberka 
in Salonita Anhovo. Na polfinalnem 
turnirju vzhodne regije na Ravnah so 
varovanci trenerja Franca Goloba 
izločili Maribor in Šoštanj Topolšico.

Kadeti Fužinarja bodo bržkone 
sklenili letošnje prvenstvo v 1. 
slovenski ligi na drugem mestu, saj so 
v 10. krogu doživeli na Ravnah že 
drugi poraz proti vodilni ekipi Salonita 
Anhovo, tokrat s 3:2 v nizih. Kadetska 
vrsta Prevalj je četrta v enotni 
slovenski ligi.

A LPSK O  SM UČ AN JE
Črnjan Mitja Kunc je kronal 

svojo letošnjo odlično formo z 
dvema februarskima vrhunskima 
dosežkoma na tekmah svetovnega 
pokala v Južni Koreji. Najprej je s 
4. mestom dosegel najboljšo 
uvrstitev v svoji veleslalomski 
karieri, naslednji dan pa je 
presenetil z odličnima vožnjama in z 
zmago v devetem slalomu sezone.

Tina Maze iz Čme je uspešno 
nastopila na mladinskem svetovnem 
prvenstvu v kanadskem Quebecu. V 
vseh disciplinah je bila najboljša med 
Slovenkami, in sicer: v smuku 13., 
super veleslalomu 7., veleslalomu 9. in 
v slalomu 20.

Športni delavci ASK Fužinar so 
tudi letos, 12. in 13. februaija, uspešno 
izpeljali dva slaloma Fis na Poseki na 
Ravnah. Tokrat je nastopilo rekordnih 
148 smučarjev iz 23 držav. Obakrat je 
zmagal Čeh Martin Forman, prvega 
dne skupaj z Britancem Johnom 
Mouldeijem. Prvi slalom je štel tudi za 
državno mladinsko prvenstvo. Med

starejšimi mladinci je bil Vuzeničan 
Luka Zajc sedmi, Aljaž Pudgar iz 
Čme pa deveti.

Na super veleslalomu na Kopah 
(22.2.) je bila 6. Vanja Vravnik in 10. 
Tina Erženičnik (obe Korotan), deveti 
pa Ožbi Ošlak (Čma). Tadej Pečnik iz 
Korotana Prevalje je uspešno nastopil 
na letošnjih tekmah za pokal Loke na 
Soriški planini. Med tekmovalci iz 21 
držav je bil v veleslalomu četrti, v 
slalomu pa drugi med mlajšimi dečki. 
Med starejšimi dečki je bil Črnjan 
Boštjan Delalut tretji v veleslalomu.

Darijan Čekon iz Kotelj je na 
odprtem državnem prvenstvu v 
Mariboru osvojil prvi naslov 
članskega prvaka Slovenije v 
telemark veleslalomu. V tej, pri nas 
dokaj novi, športni panogi je 
nastopilo 60 tekmovalcev iz 6 držav. 
Čekon je v disciplini telemark sprint 
klasik osvojil v tekmi za državno 
prvenstvo 6. mesto.

PLAVANJE
Državno prvenstvo za dečke in 

deklice je bilo od 11. do 13. februarja 
v Maribora. Aleš Logar je osvojil 
naslov na 100 m prsno, poleg tega je 
bil dragi na 50 m prsno ter po dvakrat 
četrti in peti. Rok Oto sije priplaval tri 
srebrna in eno bronasto odličje ter 
četrto in peto mesto, Petra Jovan je 
bila enkrat četrta. Med mlajšimi 
letnicami je bila Janja Merkač tretja, 
bron pa so osvojili tudi dečki
Fužinaija v štafeti 4 x 100 m mešano.

Na tridnevnem državnem
mladinskem in kadetskem prvenstvu, 
bilo je od 18. do 20. februarja v 
Kranju, so plavalci in plavalke 
Fužinarja skupno osvojili devet
medalj. Najuspešnejša je bila Tanja 
Kumprej, ki je osvojila tri naslove 
državne prvakinje med mladinkami, 
poleg tega pa bila še enkrat draga in 
dvakrat tretja. Dve bronasti odličji sije 
v mladinski konkurenci priplavala tudi 
Tanja Gologranc, bila pa je še četrta in 
dvakrat peta. Med kadeti je bil Robi 
Marin tretji, peti in šesti, v A- finale pa 
so se uvrstili še Simon Strmšek ter 
Aljaž in Anja Borko.

ATLETIKA
Na dvoranskem državnem 

prvenstvu za starejše mladince in 
mladinke v Ljubljani je Mojca Vauče 
osvojila tretje, Gašper Kugovnik (oba 
KAK Ravne) pa 12. mesto v teku na 
60 m. Na mitingu v Milnchnu so se

tekmovalci KAK Ravne uvrstili 
takole: na 2. mesto Veronika Zupanc v 
teku na 3000 m in Primož Miheu v 
teku na 800 m. Ambrož Stropnik je bil 
šesti na 400 m, v teku na 800 m pa so 
se uvrstili še: na 8. mesto Luka 
Leitinger, 9. je bil Rok Šnajder in 10. 
Andraž Nabernik.

LO K O S TR E LS TV O
Tekmovalka LD Koroške 

Ravenčanka Maja Trojner je 5. 
februarja osvojila 2. mesto med 
kadetinjami v coumpoundu na 
dvoranskem državnem prvenstvu v 
Mariboru. Gašper Ravnjak je bil 
tretji med kadeti z golim lokom, 
Urban Ravnjak pa tretji med dečki v 
slogu coumpound. Med člani je bil 
Branko Gradišnik tretji z olimpijskim 
lokom, tretja pa je bila tudi ekipa LD 
Koroške v postavi Gradišnik, Meršak 
in Štebih. V coumpoundu so 
Ravenčani Zajc, Jamnik in Zavodnik 
osvojili ekipno 4. mesto.

Na dvoranski tekmi za slovenski 
pokal 20.2. v Postojni so bile uvrstitve 
Korošcev naslednje -  člani: 1. Branko 
Gradišnik, 2. Davorin Meršak (oba 
olimpijski lok), 6. Marko Jamnik, 
8. Franjo Zajc, 10. Jože Ravnjak, 
15. Aleš Gornjec (vsi coumpound); 
mladinci: 6. Denis Štebih
(olimpijski lok); kadeti: 2. Maja 
Trojner (coumpound), 4. Gašper 
Ravnjak (goli lok); dečki: 2. 
Urban Ravnjak (coumpound), 12. 
Dejan Pešl (goli lok).

NAM IZNI TENIS
V Izoli je 12. in 13. februarja 

potekalo državno prvenstvo za 
deklice, kamor so se po nekaj letih 
uvrstile tudi igralke Fužinarja Inter 
diskonta Manca Fajmut, Katja 
Tomažič in Zala Šetina, ki so si 
priigrale solidno 6. mesto. Na 
odprtem prvenstvu v Kranju za 
mlajše dečke se je Tilen Mlinar 
uvrstil od 5. do 8. mesta. Na 
prvenstvu severovzhodne Slovenije 
19. februarja v Murski Soboti je 
Tomažičeva osvojila med deklicami 
drugo, Zala Šetina pa 3.-4. mesto. 
Med dvojicami so se v polfinale med 
štiri najboljše uvrstili pari Šetina- 
Tomažič in Fajmut-Zera med 
pionirkami ter Dretnik-Lukner med 
pionirji. Med posamezniki seje Jure 
Dretnik uvrstil od 5. do 8. mesta.

Ivo Mlakar
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KADROVSKA GIBANJA
V JANUARJU

Konec januarja je v ravenskem delu koncema Slovenske 
železarne delalo 2.982 zaposlenih; v zasebnih podjetjih (in v 
javnem zavodu), ki so nastala iz Železarne Ravne in so 
vključena v to rubriko, je bilo zaposlenih 449 ljudi.

V prvi skupini podjetij se je  število zaposlenih v 
primerjavi s prejšnjim mesecem zmanjšalo za 13 
delavcev, v drugi skupini pa je ostalo nespremenjeno.

D R U Ž B A  ŠTEVILO ZAPOSLENIH

METAL 1.115
STO 827
NOŽI 183
ARMATURE MUTA 354
OPREMA 160
LOGISTIČNI CENTER 145
ENERGETIKA 107
STAN. PODJETJE 19
ZIP CENTER 72
STYRIA VZMETI 128
TRANSKOR 50
TK RAVNE 8
VOGARD 75
ŠERPA 121
GASILSKI ZAVOD 15
EUREST 52

FLU K TU A C IJA  

Sklenitve delovnega razmerja

V železarskih družbah so januarja našteli 8 sklenitev 
delovnega razmerja: v Metalu 3 (zaposlili so 1 delavca za 
določen čas, 1 pripravnika pa za čas usposabljanja, 1 
delavec se je vrnil iz Slovenske vojske); v Opremi 2 
(obakrat je bil vzrok prerazporeditev znotraj koncema); v 
Logističnem centru 2 (1 delavec seje vrnil iz Slovenske 
vojske, z enim delavcem so sklenili delovno razmerje za 
določen čas) in v STO 1 (omogočili so opravljanje 
pripravništva 1 interesentu).

V drugih družbah, ki so vključene v to rubriko, je do 
sprememb prišlo le v Seipi (1 delavec je bil tja iz STO 
prerazporejen za nedoločen čas) in v podjetju Styria Vzmeti 
(za določen čas so zaposlili 1 iskalca dela).

Prekinitve delovnega razmerja

V ravenskem delu koncema so januaija obravnavali 21 
prekinitev delovnega razmetja: 7 v Metalu, 5 v STO, 3 v 
Nožih ter po 2 v Armaturah, Logističnem centru in ZIP centru.

Vzroki so bili naslednji: upokojitev (9), potek delovnega 
razmeija za določen čas (6), sporazumna prekinitev delovnega 
razmelja (2), potek pripravništva (1), odhod v Slovensko 
vojsko (1) in razporeditev znotraj koncema (2).

V diugih družbah na območju železarne se je število 
zaposlenih spreminjalo le v Šerpi (1 upokojitev) in v podjetju 
Styria Vzmeti (1 delavec je umrl zaradi nesreče pri delu).

Po podatkih 1C Smeri, d. o. o. in 
kadrovskih oddelkov podjetij povzela A. Č.

ZAHVALE

Neizprosna smrt je  iz naše sredine vzela dragega 
brata M aksija Paradiža. Bolečina, ki se je 
zarezala v naša srca, je  neminljiva.

Vsem, ki so nam izrazili sočustvovanje in v 
spomin na Maksija darovali cvetje ter prispevke, se 
toplo zahvaljujemo. Zahvalo izrekamo tudi pevcem, 
govornikom in gospodu župniku za opravljeni 
obred. Hvala!

Žalujoči sestra Tina in bratje

Boleča je izguba našega dragega očeta in moža 
Leopolda Brusnika.

Sočustvovali ste z nami in nam stali ob strani. 
Hvala vsem, ki ste ga imeli radi, nam izrekli besede 
sožalja in ga tako številno pospremili k njegovemu 
večnemu počitku.

Žalujoči žena Martina in otroci

Ob boleči izgubi naše drage mame in babice 
Julijane Kovačič se iskreno zahvaljujemo vsem, ki 
ste z nami sočustvovali, izrazili besede sožalja in nas 
tolažili v bolečini.

Hvala gospodu župniku za opravljeni obred, 
godbenikom, pevcem, vsem sorodnikom, sosedom, 
centru za socialno delo, gospema Veroniki Novinšek 
in Karmen Fajt, hvala sodelavcem Logističnega centra 
in Metala (kovačnica) za darovano cvetje in sveče.

Še enkrat hvala vsem, ki ste jo  spremljali na njeni 
zadnji poti.

Vsi njeni

Izdaja: Fužinar Ravne, d. o. o., Koroška cesta 14, 
Ravne na Koroškem. Uredništvo: glavna in odgovorna 
urednica mag. Andreja Čibron-Kodrin, tehnična 
urednica Jelka Jamšek. Lektoriranje: Miran Kodrin, 
prot' Objavljene fotografije je prispevalo uredništvo. 
Tel.: 0602 21-131, urednica 6305, tajništvo 6753. Tisk: 
ZIP center, d. o. o., Koroška 14, Ravne na Koroškem. 
Glasilo je  obdavčeno z 8-odstotnim DDV.

Objavljenih prispevkov ni dovoljeno kakorkoli 
ponatisniti brez pisnega dovoljenja uredništva.
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K R I Ž A N K A  š t . 55
Nagradna križanka št. 54 -  REŠITEV vodoravno: pom lad , ro p o t, ubang i, etapa, s ir, r a t a r ,  in,

TSAVO, ALOPAT, NK, EPIR, BATA IOS, OSARU, KVARNOST, EB, RABAT, ISKRA OLEFIN, NO, NN, FEN, NOGALNIK, ICA OJE, ORKA 

Ž re b  je  do loč il, da jubilejno brošuro 80 let PD Prevalje prejmejo: SILVA VALENTAN, Transkor; 
PIA LEGNER, Javornik 47, Ravne; DUŠAN LUKANČIČ, Javornik 54, Ravne.

ZELENICA 
V MESTU

UMAKNI
TEV KURIR

IZDELO -
VALEČ
TLAKOV

NIKELJ
VRSTA 
PRETEK -  
LEGA 
ČASA

OHLADI -  
TEV

VRSTA
HOLAND
SKE
JADRNICE

19. IN 3. 
ČRKA

JAPON
SKO
OBLAČILO

IME DVEH 
POVELJ -  
NIKOV 
PRED 
TROJO

PUSTNA 
MAŠKA -  
RA A A OČE,

ATI

IZ I30U -
ŠANJE
ZEMLJIŠČ A J
GORA V 
BOLGA
RIJI

VODNA
ŽIVAL

VAŠKI
ODBOR

K
POLOŽAJ
V ŠAHU

DRŽAVA
V ZDA

A

KOŠAR
KARSKI
KLUB

TEKMA V 
ZNANJU

PRIMORSKA
BABICA N

ZLATO
JABOLKO

VRV AMER. 
KAVBOJEV

SAMICA
KONJA

NERED DEL MA -  
RIBORA T fGOLMAN TROPSKA 
TRAVNA
TA RAVAN

OKVARA
NACIO -  
NALNI 
PARK V 
AFRIKI

RDEČA
KOVINA

DEL
ZGRADBE

RIMSKO
POD
ZEMLJE

AMATER, 
NEPRO- 
FESIO -  
NALEC

OKRAJ -  
ŠAVA

STARO -  
Ž ID O V
SKI VLA -  
DAR

BOJAN
TRAVEN

NARAVA

SRED
NJEVEŠKI
URADNIK

ZNAME - 
NJE V HO -  
ROSKOPU 
ODŽAGAN 
KOS DE - 
BLA

IVAN
TAVČAR

GLAVNO
MESTO
GANE

BARIJ

NOETOVA 
BARKA 
TONE 
NAPOT-  
NIK

BREZIZ -
HODNA
POT

ŠPORTNI 
KLUB IZ 
ATEN

RIŽEVO
ŽGANJE

INDUST -  
RUSKA 
RASTLI -  
NA

Z ZELEN -  
JAVO 
POSAJENA 
POVRŠINA

S ponzor tokratne križanke -  G ostišče P irnat 
iz Letuša 80 a -  se je odločil, da podeli nagrado 
vsem bralcem.

S predložitvijo vstopnice (objavljena je na str. 9) si 
boste lahko ogledali največjo maketo železnice v 
Sloveniji, ki so jo lani zgradili v kletnih prostorih 
gostišča. Turistična zanimivost (skozi različne 
pokrajine vozi več miniaturnih vlakovnih kompozicij), ki 
je doslej očarala že mnoge obiskovalce, bo gotovo 
navdušila tudi vas, brez dvoma pa otroke. (Več o njej 
najdete v zadnjem Koroškem fužinarju oziroma na 
spletni strani: www.gostilna-pirnat.si)

LOGARSKA D ,

ŠOŠTANJ,

Letuš

Braslovče f
POLZELA


